




Prilagodljive delovne postaje za proizvodnjo 
omogočajo različne kombinacije postavitev 
za lažje delo.









NVDA iOS   











Brajeve vrstice so elektronske naprave, 

ki slepim nadomeščajo zaslon in tako 
omogočajo delo z računalnikom.









:

Te storitve zagotavljajo podnapise v realnem času za 
sestanke, predstavitve ali videokonference, zaradi 
česar je komunikacija bolj dostopna posameznikom z 
okvaro sluha.













Avatar znakovnega jezika za tolmačenje je 

računalniško ustvarjen lik ali figura, ki 

uporablja znakovni jezik za prenos 

govorjenega ali pisnega besedila v znakovni 

jezik. Ti avatarji so zasnovani za lažjo 

komunikacijo med gluhimi ali naglušnimi 

osebami, ki uporabljajo znakovni jezik, in 
tistimi, ki znakovnega jezika ne razumejo.



Kontakt

• info@znakovnijezik.si
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